

សេចក្តីប្រកាសព័ត៌មាន

ថ្ងៃទី ១៦ ខែមិថុនាឆ្នាំ ២០២០

ទំនាក់ទំនង៖ មជ្ឈមណ្ឌលព័ត៌មានរួមនៃទីក្រុងឡងប៊ិច 562.570.NEWS(6397) jic@longbeach.gov

សម្រាប់សេចក្តីប្រកាសជាបន្ទាន់

ឥឡូវនេះការធ្វើតេស្ត COVID-19 បន្ថែមគឺមានសម្រាប់អ្នករស់នៅទីក្រុងឡងប៊ិចទាំងអស់ដោយមិនគិតពីរោគសញ្ញាកន្លែងធ្វើតេស្តមួយចំនួនមានម៉ោងធ្វើការថ្មី។ ការណាត់ជួបនៅតែត្រូវទាមទារ

ទីក្រុងឡងប៊ិច, រដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា - ឥឡូវនេះអ្នករស់នៅទីក្រុងឡងប៊ិចទាំងអស់អាចទទួលបានការធ្វើតេស្ត COVID-19 ដោយមិនគិតពីរោគសញ្ញានៅទីតាំងធ្វើតេស្តដែលដំណើរការដោយទីក្រុងចំនួន ៣។ អាទិភាពសម្រាប់ការណាត់ជួបនឹងនៅតែបន្តផ្តល់ជូនអ្នកដែលកំពុងបង្ហាញរោគសញ្ញាបុគ្គលដែលមានអាយុចាប់ពី ៦៥ ឆ្នាំឡើងទៅនិងអ្នកដែលមានបញ្ហាសុខភាពប្រចាំខ្លួន។

លោកអភិបាលក្រុង Robert Garcia បានមានប្រសាសន៍ថា “ការធ្វើតេស្តរួមជាមួយការតាមដានការទំនាក់ទំនងដ៏រឹងមាំគឺជាឧបករណ៍សំខាន់មួយក្នុងការប្រយុទ្ធប្រឆាំងនឹង COVID-19។ គ្រប់គ្នានៅឡងប៊ិចដែលចង់ទទួលបានការធ្វើតេស្តរកមេរោគកូរ៉ូណាអាចចុះឈ្មោះធ្វើការណាត់ជួបនៅកន្លែងធ្វើតេស្តណាមួយដែលដំណើរការដោយទីក្រុង។”

ផងដែរដែលមានប្រសិទ្ធភាពនៅថ្ងៃទី ១៦ ខែមិថុនាកន្លែងធ្វើតេស្តមួយចំនួននៅឡងប៊ិចមានម៉ោងធ្វើការថ្មី (ទីតាំងដែលផ្តល់ការធ្វើតេស្តជូនអ្នករស់នៅទីក្រុងឡងប៊ិចដែលគ្មានរោគសញ្ញាត្រូវបានកត់សម្គាល់ដោយសញ្ញាផ្កាយ)។

កន្លែងធ្វើតេស្តចំនួន ៣ មានម៉ោងធ្វើការថ្មីដែលនឹងមានប្រសិទ្ធភាពចាប់ពីថ្ងៃនេះទៅគឺថ្ងៃទី ១៦ ខែមិថុនាដូចដែលបានរៀបរាប់ខាងក្រោម៖

- *Cabrillo High School (2001 Santa Fe Avenue), ម៉ោង 10 ព្រឹកដល់ ម៉ោង 1 រសៀលពីថ្ងៃច័ន្ទដល់ថ្ងៃពុធ
- *Jordan High School (6500 Atlantic Avenue), ម៉ោង 3 រសៀលដល់ ម៉ោង 5 ល្ងាចពីថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ដល់ថ្ងៃអាទិត្យ
- *Veterans Memorial Stadium (5000 E. Lew Davis Street), ម៉ោង 3 រសៀលដល់ម៉ោង 5 ល្ងាចពីថ្ងៃច័ន្ទដល់ថ្ងៃសុក្រ

ម៉ោងនៅដដែលនៅទីតាំងខាងក្រោម៖

- ការធ្វើតេស្តតាមឡាននៅ Long Beach City College, Pacific Coast Campus (1305 Pacific Coast Highway) ចាប់ពីម៉ោង ១០ ព្រឹកដល់ម៉ោង ១ រសៀល ៧ ថ្ងៃក្នុងមួយសប្តាហ៍
- គ្លីនិកធ្វើរោគវិនិច្ឆ័យរហ័សនៅមហាវិទ្យាល័យទីក្រុងឡុងប៊ិច, សាខាឆ្នេរសមុទ្រប៉ាស៊ីហ្វិកចាប់ពីម៉ោង ១០ ព្រឹកដល់ម៉ោង ២ រសៀល ៧ ថ្ងៃក្នុងមួយសប្តាហ៍
- សាលារៀន Jordan Plus (171 W. Bort Street) ចាប់ពីម៉ោង ៧ ព្រឹកដល់ម៉ោង ៧ ល្ងាចពីថ្ងៃច័ន្ទដល់ថ្ងៃសុក្រ

មន្ទីរពេទ្យ St. Mary Medical Center (1050 Linden Avenue) នឹងដំណើរការចាប់ពីម៉ោង ៨ ព្រឹកដល់ម៉ោង ១២ ថ្ងៃត្រង់និងពីម៉ោង ១ រសៀលដល់ម៉ោង ៤ ល្ងាចរហូតដល់ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ទី ១៨ ខែមិថុនាដែលជាថ្ងៃចុងក្រោយដែលទីតាំងនេះនឹងប្រតិបត្តិការជាកន្លែងធ្វើតេស្ត។

ការធ្វើតេស្តល្អតនឹងបន្តមានសំរាប់អ្នកដែលមិនអាចចាកចេញពីផ្ទះដោយហេតុផលផ្សេងៗ (ដូចជាបញ្ហាធ្វើដំណើរបុបព្រាសុខភាពប្រចាំខ្លួន)។ ការធ្វើតេស្តល្អតអាចធ្វើនៅដល់នៅដ្ឋានផ្ទាល់ខ្លួនឬកន្លែងនានាដូចជាផ្ទះស្ថានីតិសម្បទាមណ្ឌលថែទាំមនុស្សវ័យចំណាស់និងកន្លែងរស់នៅជាសហគមន៍រួម។ ដើម្បីស្នើសុំការធ្វើតេស្តល្អតសូមបំពេញទម្រង់បែបបទដែលមាននៅទីនេះឬទូរស័ព្ទមកខ្សែព័ត៌មានសុខភាពសាធារណៈតាមលេខ (562) 570-4636 (ចាប់ពីម៉ោង ៨ ព្រឹកដល់ ៥ ល្ងាច)។ ការធ្វើតេស្តគឺមានចាប់ពីថ្ងៃច័ន្ទដល់ថ្ងៃសុក្រ។

ការណាត់ជួបគឺទាមទារសម្រាប់គ្រប់កន្លែងធ្វើតេស្តទាំងអស់ហើយអាចកំណត់បានតាម[អ៊ិនធឺណែត](#)ឬ ដោយទូរស័ព្ទទៅលេខ 562.570.INFO (4636)។

ការផ្តល់ជូនការធ្វើតេស្តដល់អ្នករស់នៅទីក្រុងឡងប៊ិចដែលគ្មានរោគសញ្ញាបាន**[ចាប់ផ្តើមដំបូងនៅថ្ងៃទី ២៨ ខែឧសភា](#)**នៅកន្លែងធ្វើតេស្តមួយកន្លែង (សាលារៀន Cabrillo High School)។

ចាប់តាំងពីការកើតមានជំងឺរាតត្បាតទីក្រុងបានគ្រប់គ្រងការធ្វើតេស្តជាង 54,000 និងបានបង្កើនសមត្ថភាពដើម្បីអាចផ្តល់ការធ្វើតេស្តដល់មនុស្សជាង 1,000 នាក់ក្នុងមួយថ្ងៃ។

សម្រាប់ព័ត៌មានថ្មីៗអំពីជំងឺកូវីដ-១៩រួមទាំងព័ត៌មានលម្អិតអំពីអ្វីដែលទីក្រុងឡងប៊ិចកំពុងអនុវត្តដើម្បី ការការពារសុវត្ថិភាពដល់ប្រជាជនសូមមេត្តាចូលទៅកាន់គេហទំព័រ longbeach.gov/COVID19 ហើយ តាមដាន @LongBeachCity នៅលើបណ្តាញសង្គមហ្វេសប៊ុក ធ្វីតធ័រ និង Instagram។

###